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Okręgowy Urząd Miar w Krakowie
Czym się zajmujemy?
Okręgowy Urząd Miar w Krakowie pilnuje aby pomiary były
prawidłowe
Dzięki naszej pracy:

•    Wagi w sklepach dobrze ważą

 

 

•    Zegary pokazują właściwą godzinę   

 

 

•    Liczniki pokazują prawdziwe zużycie prądu, gazu i wody

  

 

•    Wiesz czy na stacji zatankowałeś tyle paliwa za ile zapłaciłeś



                                                                                   

 

•    Sprawdzisz czy produkty, które kupiłeś ważą tyle ile jest napisane na opakowaniu

Kto nami kieruje?

 

 

 

Kieruje nami Dyrektor
Dyrektorem jest pan Jerzy Poznański
W pracy Dyrektorowi pomagają kierownicy i inni pracownicy

Gdzie się znajdujemy?

Okręgowy Urząd Miar w Krakowie znajduje się w Krakowie przy ulicy Krupniczej 11.

Jak do nas dojechać?
Do Okręgowego Urzędu Miar w Krakowie dojedziesz: tramwajem lub autobusem    

Wysiądź na przystanku Teatr Bagatela i idź wzdłuż ulicy Krupniczej.
Po przejściu 150 metrów dojdziesz do budynku Okręgowego Urzędu Miar.

http://bip.krakow.gum.gov.pl/b04/mapy/28p106,Okregowy-Urzad-Miar-w-Krakowie.html


W jakich godzinach pracujemy: 

 

Okręgowy Urząd Miar w Krakowie pracuje w godzinach 07:15-15:15
od poniedziałku do piątku.
Jak załatwić sprawę w urzędzie:

•    przyjdź osobiście  

 

 

•    zadzwoń na numer 12 422 26 11  

 

 

•    wyślij e-mail na adres oum.krakow@poczta.gum.gov.pl

 

 

•    wyślij list na adres ul. Krupnicza 11, 31-123 Kraków

 

 

Budynki Okręgowego Urzędu Miar w Krakowie są też w innych miejscach na terenie
województwa małopolskiego i podkarpackiego.
Tutaj znajdziesz ich adresy.

https://bip.krakow.gum.gov.pl/b04/struktura-organizacyjna/komorki-organizacyjne/429,Komorki-organizacyjne.html#PRZ


 
 
 
Udogodnienia:

Jeżeli potrzebujesz dodatkowej pomocy skontaktuj się z nami wcześniej.

Wtedy:
•    zapewnimy Ci miejsce do zaparkowania samochodu na naszym parkingu

•    zapewnimy Ci tłumacza języka migowego  

•    gdy masz problemy z poruszaniem się pomożemy Ci  

•    pozwolimy Ci wejść z psem przewodnikiem  

 

 

PLIKI DO POBRANIA
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